
Referat från IW-mötet 5 februari 2025

Vi var 23 
medlemmar som 
samlades denna 
något varma för 
årstiden februari 
kväll. Alltid en 
trevlig stämning 
när man kommer 
till Margareta 
Festvåning!
Kvällen inleddes 
med en härlig 
musikstund med 
gruppen 
Sirenerna, fyra 
kvinnor som bjöd 
på sånger från 
olika genre. För 
de som är 
bekanta med den 

grekiska mytologin, så vet man att sirenerna var fåglar med fula kvinnohuvuden, som 
bodde till havs och lurade sjömän med sin sång att hoppa i havet och en säker död. 
Kvällens sirener lovade att de var inte alls farliga! Dessutom var vi allihopa kvinnor 
och inte intressanta för mytologins sirener.



Gruppen bjöd på toner från Dalarna och andra folksånger, så väl som !How deep is 
your love!"av Bee Gees, Ted Gärdestads fina !Himlen är oskyldigt bl!#"och Josefin 
Nilssons $!lskar mig för den jag är!.
Med anledning av den tragiska händelsen i Örebro tisdag 4 feb sjöng gruppen 
Amazing grace.
Hjalmar Gullbergs dikt, Människors möte lästes där sista versen lyder:

Byta ett ord eller två
Gjorde det lätt at gå
Alla människors möte
Borde vara så.

Sirenerna avtackades med en fin, röd IW-ros och vi gick till bords för att åtnjuta en 
mycket god fiskgratäng. Före måltiden höll President Elisabeth Long en parentation 
för Gun Kornblad, en trogen IW-medlem, som har haft flera styrelseuppdrag inom IW 
Örebro Hus och blev medlem i vår klubb. Det kändes fint och betydelsefullt att vi 
samtidigt höll en minuts tystnad även för de som föll offer för skjutningen på 
Risbergska skolan dagen innan

Kvällen avslutades med det årliga Valmötet, då vi kunde konstatera att alla poster i 
styrelsen är tillsatta för nästa verksamhetsåret. Detta är inte alla klubbar förunnat och 
vi är tacksamma för alla villiga medlemmar.

Avslutningsvis informerade vår President att det kommer att finnas möjlighet till inköp 
av egen personlig namnskylt till en kostnad av ca 95 kr. Medlemmarna kommer att få 
all information om detta via email. Vidare diskuterades platsen för IW-promenaderna, 
eftersom det har kommit förslag att vi kunde byta till ett annat område än Oset/
Naturenshus. Det blev ett enhälligt beslut att fortsätta träffas på Oset av praktiska 
själ.  
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